

《单词百科:re-enactment是什么意思?re-enactment怎么发音?re-enactment的解释和用法》

英语单词re-enactment是什么意思?re-enactment怎么读?re-enactment怎么发音?简答网为您整理了re-enactment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



re-enactment怎么读

re-enactment的读音:[re en æktm nt]

re-enactment的意思

1、n.再次展现；再现；重现；

re-enactment的双语例句

1、The enactment of marine procedure law improves the situation of the attachment of the cargo.

海诉法的出台改变了关于船载货物扣押制度的薄弱立法状况.

2、The enactment of this regulation gives us discretionary power.

这个法规的颁布,犹如给我们配备了上方宝剑.

3、Teachers curriculum enactment TCE intends to explain the intrinsic relationship between the teacher and curriculum.

“教师课程创生”这一命题意在回答“教师与课程的内在关系”.

4、Since original enactment in 1946, the Administrative Act has been amended and recodified several times.

自从1946年的初次制定以来,《行政程序法》已经过了若干次的修订和重新编纂.

5、Meeting 12. Fund and accounting 13. Enactment and revision of articles.

——会议. 一二经费与会计. 一三章程之订定及修改.

6、The enactment of standard security system is most noticeable in the civil administration welfare system reform.

在我国民政福利体系的改革过程中,最引人注目的是低保制度的出台.

7、Enactment refers to action.

演出指行为的表演.

8、Thereby, many scholars appealed the enactment of Press Law or Public Opinion Supervision Law.

因此不少专家学者呼吁《新闻法》或《舆论监督法》的出台.

9、The response of the Government of South Africa has been to move from enactment to implementation.

南非政府对这一呼吁的反应是,不仅颁发了该项法案而且进而加以实施.

10、The detailed contents of the test are under enactment and the examiner is ordinary people.

“试卷”内容正在制定之中,“主考官”是广大老百姓.

11、 Or of relating to the enactment of laws.

或是关系到法律的条款.

12、 The enactment of the international law , means that there are laws for international business to follow.

国际公法的制定使国家间的事务往来有法可依.

13、 It made videos of crimere-enactments and prepared photographic exhibits for presentation in courts.

此外,又制作了重演案发情况的录影带及提供照片证物作呈堂之用.

14、 Most of the time re-enactments are performed by second-rate actors.

很多时候,它只让一些 二流 演员来再现场景.

15、 The enactments specified in Part 3 of Schedule 5 are repealed.

附表5第3部指明的成文法则现予废除.

16、 In a reenactment scene, Khmer men working with stone grinding construction.

旧时重现的现场, 高棉人用石头打磨建筑.

17、 Memory becomes an reenactment of perception, indistinguishable from the original act of knowing.

记忆成为知觉的重组, 与认知行为难以区分.

18、 In a reenactment scene, workers digging inside a canal.

旧时重现的现场, 人们在挖掘隧道.

以上是简答网为您整理的re-enactment怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于re-enactment的用法、re-enactment的释义、re-enactment的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/re-enactment>